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     Un magazin şi o cafenea destinate fanilor echipei naţionale au fost deschise, luni, în
incinta curţii de la Casa Fotbalului, în clădirea de două etaje, care a costat circa 500.000
de euro urmând să aibă sediul şi CCA, dar şi Mircea Sandu biroul, după ce va deveni
preşedinte de onoare al FRF în 2014.

  

                               

  

     "Investiţia este în jur de 500.000 de euro. La etajul 1 este zona CCA şi un pic mai sus este
biroul preşedintelui de onoare şi al consilierilor care vor lucra pentru relaţia cu Parlamentul,
relaţia internaţională şi aşa mai departe", a spus Sandu.

  

     Mircea Sandu a afirmat că cel puţin o dată pe lună se va întâlni cu suporterii echipei
naţionale în incinta cafenelei, unde nu se vor vinde băuturi alcoolice mai tari decât berea. "Am
avut în gând să facem un loc în care suporterii să se simtă ca şi cum este locul lor. Ei pot
veni şi în mod cert o dată pe lună ne vom întâlni aici ca să facem dezbateri, discuţii,
dialog, analize, după care să bem o bere şi să încercăm să îmbunătăţim atât
comportamentul lor în stadion, de încurajare al echipelor şi în acelaşi timp să-i atragem
prin modul în care reuşim să facem spectacol.
Este deschis pentru orice suporter al echipei naţionale, să-şi poată procura obiecte care
reprezintă federaţia sau echipa naţională. Este un loc pe care demult vizam să îl construiască
federaţia pentru a avea un contact permanent şi direct cu suporterii echipei naţionale", a
completat Sandu.
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Mircea Sandu a precizat că la etajul doi şi-a amenajat deja biroul pe care îl va ocupa ca
preşedinte de onoare al FRF. "Eu anul viitor îmi închei mandatul şi cu asta am tras linie. Faptul
că voi fi sau nu preşedinte de onoare nu îl fixează nici Popescu şi niciun alt preşedinte. Fixează
Adunarea Generală la propunerea Comitetului Executiv. Constructorul mi-a făcut o surpriză şi
mi-a făcut cadou mobilă din Italia. M-am ocupat personal de amenajarea lui. Normal, voi fi
preşedinte de onoare, nu pentru că vrea Popescu sau Porumboiu, ci pentru că vrea Comitetul
Executiv şi Adunarea Generală. Deja m-au pisat la cap", a adăugat Sandu.
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